
KAKO NAJ UPORABIMO NAŠ PROSTOR

Prenovljeni Lev in usoda Kolizeja
Svet KS Ajdovščina Je 16. decembra na zadnji seji v
letu 1986 obravnaval osnutek dopolnitev prostorskih
sestavin srednjeročnega družbenega plana občine
LJubljana Center z zasnovami za ureditvena območja
CO 2/4 Hotel Lev in CO 2/16 Kolizej.

Člani sveta so najprej obravna-
vali poročilo direktoija hotela
Lev Petra Goloba. Uvodoma je
pojasnil, da je približno vsakih
deset let ntgna rekonstrukcga to-
vrstnih objektov, ki je predvidena
tudi za Hotel Lev kot I. faza pre
nove. V II. fazi je predvjdena do-
graditev potrebnih zmog^jivosti
(vrednost del znaša 4 milijarde
din).

Da bi dosegli skladno pobodo
»vhoda v mesto«, bo razpisan ar-
hitektonski natečaj, pri čemer je
treba vedeti, da je ponujena loka-
cija Kolizeja (kot stavbe) za hotel
povsem nesprejemljiva. V II. fazi
bi najprej zgradili protipožame

stopnice, ki jih Lev nima, kar je v
nasprotju s požarno-varnostnimi
predpisi. Stavba je namreč visoka
60 m, medtem ko seže protipožar-
na lestev največ 37 m visoko. V
primeru požara ne bi bilo možno
niti pristajarge helikopterjev na
ploščadi.

V fazi adaptiranja hotela bi nad
ploščadjo zgradili še dve ali tri
nadstropja, kar okoliških stano-
valcev ne bi motilo. Šele v III. fazi
je predvidena preureditev stano-
vanjskega bloka na Vošrgakovi 5
v hotel in rušeiye stavbe na Voš-
Hjakovi 7; prostor bi bil nameiyen
za poslovni program. Pod dvoriš-

čem med objekti ob Vošiuakovi
ulici in Cesti VII. korpusa pa je
predvidena klet za parkirišča in
zaklonišče za stanovalce.

Zaradi neposredne povezanosti
objektov - hotela Lev in Kolizeja
- je bilo v razpravi poudaijeno, da
je treba v prostorskem pogledu
obravnavati oba hkrati in predv-
sem razmišljati o nujnosti ru5eiya
Kolizeja. V prid temu govori dej-
stvo, da nismo tako bogata druž-
ba, da bi si lahko privoščili preno-
vo objekta, ki ni nikakršna narod-
na svetirua in pa to, da bi z njego-
vo porušitvijo pridobili izjemno
zanimiv poslovni prostor, ki je že
komunalno opremljen, poleg tega
pa je še posebno privlačna njego-
va lokaeija. V javnem arhitekton-
skem natečaju naj se izbere naju-
godnejša rešitev, pri čemer je tre-
ba misliti predvsem na razvoj me-
sta Ljubljane kot celote in na ta
del tnesta kot na »vhod« v središ-
če s severne strani.

Svet je skleniJ podpreti razvojni
program Hotela Lev, s katerim
dopoliyuje turistično ponudbo
Ljubljane in se razvija v turistič-
no-poslovno-kongresni center.
Vsako obotavljanje samo škodi
ustreznim odločitvam, zato naj se.
prično dela iz I. faze čimprej. Vse
preostale prostorske rešitve pa
morajo upoštevati zahteve stano-
valcev, ki živjjo na tem območju.
V razpravi o nadajjnji usodi Koli-
zeja je bilo ob ugotovitvi, da je
najbolj ustrezna rešitev rušenje te
stavbe, omenjeno tudi vprašanje
Delavskega doma, ki bi ga tnorala
zadeti ista usoda.


